
Bestyrelsesmøde Kragelund Vandværk 

Dato: April 15, 2025 

Sted: Ved Knud 

Deltager: Knud Erik, Ole, Karin, Egil og Michael  

Fraværende: ingen  

Skriver: Ole  

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Agenda: 

• Valg af sekretær 

• Meddelelser fra Formand og velkomst til nye bestyrelsesmedlemmer 

• Generalforsamlingen Feb 2025 

• Referat fra sidste møde 

• Ny Forretningsorden  

• Status fra I/S til a.m.b.a 

• Opdatering Beredskabsplan  

• Status Solanlæg 

• Kommune inspektion 

• Økonomi 

• Teknik, Drift og vandprøver 

• Næste møde 

• Eventuelt  

 

 

Sekretær: 

Som vanligt tog Ole skriver opgaven, det opfordres til at vi skiftes. 

 

Velkomst til nye Bestyrelsesmedlemmer: 

- Det er glædeligt at vi var fuldtalligt vi gennemgik hvorledes vi holder bestyrelsesmøder mm 

- Knud Erik vil arrangere besøg til Vandværk 



 

Generalforsamling og underskrivelse af referat v Ole/alle 

- Kommentar til Generalforsamling og metoden: Bred enighed om at en fælles generalforsamling 

fungerer, lokalet skal tilpasses, Knud ønskede bedre mad.   

- Billeder af nyvalgte vil blive opdaterer hjemmesiden 

- Der var enighed om referatet som blev underskrevet, vil blive lagt ud på hjemmesiden   

Åbne punkter fra sidste møde: 

Relevante punkter blev gennemgået, fokus lagt på besparelsesområder. Ansvarlige vil give 

opdatering på kommende møder. 

- Licenser: Dkk 75.000/ år: Karin 

- El: Strømforbrug Dkk 52-65.000/år: Egil/Ole 

- Vandanalyse Dkk 35-45.000/år: Knud/Michael 

- Kalk: Dkk 25-35.000/år: Knud/Michael 

- Forrentning af formue: Dkk 1,5-2 mill: Karin & Ole 

 

Ny Forretningsorden v Ole 

- Blev godkendt og underskrevet, vil blive lagt på hjemmesiden 

Fra I/S til a.m.b.a: v Ole 

- Køreplan præsenteret 

- Der var enighed om at søge assistance fra Advokat, det vil koste 8-10.000 dkk 

- Karin sender Ole informationer om MitID (firma id) mm 

Beredskabsplan v Ole,  

- Nye ejer/tovholder af planen som løbende holdes opdateret. Knud og Michael 

- Planen skal udvides: med IT/cyper sikkerhed og Successor (læs afløser) plan 

- Ole sender eksisterende master plan til Knud som opdaterer 

- alle udfylder afløser skabelon til næste møde, se vedlagte      

Status Solanlæg: v Ole 

- Mangler stadig godkendelse, Leverandør Sinus er underrettet  

- Anker sagen, beder om møde med Team Grundvand, kontakt til Vandværksforeningen og Miljø 

Styrelsen. Har inviteret Pressen TV Midt-Vest 

- Vi formoder at man er bange for PFAS afsmitning. Vi har foreslået at monterer tagrender under 

panel. Forslag  fra Michael/Egil at vi laver et ½ m højt tag hvorpå vi monterer solpaneler, taget 

afvandes med tagrende. 

Kommune inspektion v/Knud  

- Hvert andet år er der Kommuneinspektion på Vandværket 



- Der er lavet en aktivitetsplan/forbedringsplan og vi har besluttet at få div. udbedringer gjort inden 

næste møde. Se kommentar til rapport. Action Knud 

Hjemmeside opdatering (er sket), tilslutning til Silkeborg vand, Alarm vandværksbygning, 

Nødstrømsgenerator, Termo foto eltavle, Låge rentvandtank, Gummiliste…… 

 

Økonomi og bogføring v Ole /Karin 

- Kasser/Karin på orlov, valg af alternativ A) Kommunen, B) Revisions firma, C) Enkeltperson Lars 

Kaehler. Bestyrelsen var enige om at Lars Kaehler er den bedste løsning. Karin fortsætter som 

almindeligt ”bestyrelsesmedlem” Ole kontakter Lars 

- Økonomisk status (kvartalsoversigt) v Karin, se vedlagte 

- Vi har behov for en Vandværksdatabase og Regnskabsform, der findes et system som bruges af 

foreninger med hjælp fra Lars ønsker at indfører dette system.  

- Q1 blev der foretaget 18 henvendelser omkring ledningsnet fra Entreprenører, det foreslås at vi 

frem over fakturerer disse henvendelser med Dkk 450.- pr henvendelse, Opdatering af Prisliste. 

Action Karin/Knud    

 

Teknik og Drift  

- Længe planlagt sløjfning af ”blindledning” vil blive sløjfet næste uge Action Knud 

- Boring er blevet testet Dynamisk vandspejl ca 27 m, Dynamisk nedsænkning ca 1,2 m. 

Vandanalyse ser godt ud. 

- Slamtank skal tømmes  

- Vandkvalitet: Ingen kommentar, kvaliteten er fortsat god. 

 

Næste møde: Juni 26, m Grill 

AOB: ingen  


